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Tid: 3 februari 2021 kl. 18.55-19.50. Plats: Digitalt möte via Teams 
 

Mötet föregicks av ett föredrag kl 18.00-18.50 benämnt ”Fungerar klimatkompensation?” vilket hölls 
av Maria Johansson, brandekolog och tidigare forskare vid Umeå universitet. Det genomfördes 
digitalt via Teams med ca 20 deltagare. 

 

Närvarande: Pehr Lind, Lars Ljungdahl, Lars Klasén, Anne Kawecki och Mats Johansson 

 

1. Mötets öppnande 
Pehr öppnade mötet.  

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Pehr utsågs till ordförande och Lars till sekreterare. Som justerare utsågs Lasse (Lars L) och Anne. 

4. Formalia 
Föregående protokoll (nr 1, 13 januari 2021) gicks igenom. Betr Lasses koll av möjligheterna till 
inspelning av föredragen för möjlighet att ta del av dem senare så hade han inte fått till det för 
dagens föredrag pga teknikproblem men ska försöka fixa till nästa gång. Några av de remissärenden 
som nämns där togs också upp, men det hänförs här till punktern Remisser (nedan). Efter detta 
godkändes protokollet. Undertecknande av de styrelseprotokoll som ännu inte blivit undertecknade 
ombesörjs av Lasse. 

5. Inkommet 
Fysisk post: Inget inkommet 

Mail:  

- Mailutskicket inför dagens föredrag och möte renderade ca 75 returer. Mot bakgrund av att 
utskicket gick ut till 850 mailadresser så är det en väl rätt stor andel. Ca 5 medlemmar som inte fått 
mailet men har fått det fysiska utskicket av vårprogrammet hörde av sig med önskan om länken till 
föredraget. I samband med det fixade Lars så att deras rätta mailadress blir infört i det centrala 
registret hos Riks. 

- Ett par mail har inkommit med reaktioner på Lars insändare om strandskyddsutredningen den 8/10 
i Länstidningen. Personerna var ytterst negativa till Naturskyddsföreningens och dess värnande av 
strandskyddet. De tycker vill ge chansen för fler att bygga fritidshus mm på våra ständer och menar 
att det är lönsamt för glesbygdskommuner att få dit fler personer. Det givna argumentet är förstås 
också att ”det finns ändå så många stränder!” Lars besvarade dem artigt med 
Naturskyddsföreningens argument, men responsen var inte kul, för att uttrycka det milt. Ett svar var 
rentav hatiskt. 

- Lars skrev ett referat av Carolina Hillerdals föredrag för kretswebben (”Senaste inläggen”). Den pdf 
med Carolinas bilder han fått gick dock inte att publicera eftersom dess storlek (ca 10 MB) överskred 
systemets gräns för bilagor (5 MB). 

6. Ekonomi 
Det enda som hänt på ekonomifronten är att fakturan för utskicket av vårprogrammet inkommit. Och 
den var mycket högre än beräknat, ty Postnord hade lagt på en avgift om 3 kr per blad eftersom det 
inte var inneslutet i ett kuvert! Totalt blev det 9043 kr (mot ”normalt” ca 6000 kr). Stor förvåning; 
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tydligen en nyordning. Vi får fundera på lösning inför höstprogrammets utskick. Lasse kollar om det 
går att skicka som reklamutskick. 

Lasse har fixat årsredovisningen för 2020, vilken han lämnat till revisorerna. 

7. Remisser 

Södertälje 

- Yttrande över ”Detaljplan för del av Tellus 5 och Tälje 1:1 inom Södertälje stadskärna” har 
inlämnats den 15/1. Vi vänder oss där mot den utfyllnad av 9 meter av Marens norra del samt 1-2 
meter av den NV stranden som föreslås för att tillgodose förslaget om ett storhotell på den plats 
McDonalds är. Vi menar att utbyggnadsdelen med event, restaurang, bowling och terrass inte 
nödvändigtvis måste lokaliseras så att denna utfyllnad är nödvändig. 

- Inget yttrande betr Eolus vindkraftpark har inlämnats. Pehr kommenterade att detta inte var 
optimalt, eftersom styrelsen vid senaste mötet beslutade om att inlämna synpunkter om buller invid 
2 st Natura 2000-områden/ Naturreservat. Nämndes den stort uppslagna artikeln i Länstidningen d 
26/1 som under rubriken ”Det kommer att vara ett snurrande kaknästorn” redovisar reaktioner från 
personer med bostäder ca 1 km från ett av verken. Det kommer att finnas möjlighet att inlämna 
synpunkter senare då ärendet går ut på samråd. (Det Eolus hittills gjort var ett ”tidigt 
informationsutskick”, utfört på deras eget initiativ i syfte att närboende ska bli medvetna om 
planerna och för att i ett tidigt skede ”säkerställa en god kommunikation” med dem). 

- Inget yttrande har avlämnats betr Wasa våtmark. Telge Nät AB har ansökt hos mark- och 
mijödomstolen om tillstånd för vattenverksamhet för dämning av våtmark på fastigheterna Vasa 1:1 
och Måsnaryd 1:1 (utmed lilla Måsnarens NV strand). Vi saknar kompetens att bedöma den 
avancerade utredningen. 

- Detaljplanen för Del av Brunnsäng 1:1 (i Bergvik) har även i januari gett viss mailväxling med 
närboende som överklagat planen och ville efterhöra vad vi kommit fram till på vårt möte i januari. 

Inkomna och/eller under arbete: 

- Billsta 5:11 (SV om Järna). Planens syfte är att möjliggöra för ny bostadsbebyggelse i lantlig miljö 
genom en ändring av gällande detaljplan för fastigheten Billsta 5:11. Inom fastigheten planeras ett 
antal fastigheter med en minsta tomtstorlek på 2000 kvadratmeter. Synpunkter ska vara inne senast 
12/2 (framflyttat från den 3/2). Lasse och Lars funderar på ev. yttrande. 

Nykvarn 

- Inget yttrande har avlämnats betr ärendet uppdämning av Borrsjön (Snebro gård). Området är 
redan exploaterat. 

- Inget yttrande har avlämnats angående Sundsviks ängar. Fördel att busshållplats finns. 

- Älgbostad/Hökmossen: Kommunen har överklagat beslutet av Mark och miljödomstolen att 

upphäva detaljplanen för Älgbostad, genom att lämna in en ansökan till enheten för lantbruk och 

livsmedel om att få ta jordbruksmark ur produktion. Pehr har uppmärksammat Länsstyrelsen 
(enheten för lantbruk och livsmedel) på att kommunens beslut om detaljplanen har upphävts (se 
kretsens protokoll nr 1 från d 13/1) och bakgrunden till detta. En medlem (utanför styrelsen) som 
deltog i mötet nämnde att det finns växter att värna om där, bl a knärot (rödlistad). Därtill några 
fornlämningar som inte ens nämnts i underlagen. 

8. Genomförda aktiviteter 
- Inget genomfört sedan förra mötet (13/1). 

9. Kommande aktiviteter 
- Vårens program gäller enligt tidigare (finns publicerat på kretswebben, inkl i Kalendariet där). Liten 
korrigering måste dock ske betr årsmötet (Lasse fixar). I pappersutskicket står fel datum (7/4), ska 
vara 28/4. Diskuterades frågan om årsmötet kan flyttas till senare än april. Enligt stadgarna så måste 
det vara senast i april. Vi beslutade att köra så – och ha det digitalt. En hake är att det på 
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programmet anges ”lokal mejlas till medl.” men vi ”tar risken” att ingen opponerar sig. Självklart 
informerar vi om ändringen (fysiskt->digitalt) i vår koammande utskick. Alenka ombads att skriva om 
detta på kretsens Facebook-sida. 

- Förbereda årsmötet: Allt detta ska vara klart till vårt möte den 10/3 för beslut: 
Verksamhetsberättelse (Lars börjar), Revisionsberättelse (Lasse fixar), Valberedningens förslag (Pehr 
kollar ev. ny kandidat (Kerstin Karlsson) med Alenka samt kontaktar valberedningen, dvs Hans 
Hansson och Björn Sveraeus). Kallelse till medlemmarna ska ut senast 14 dagar innan årsmötet. 

- Våravslutningen 9/6: Pehr har ordnat så att vi får besök av Länskretsens verksamhetsutvecklare 
Jonathan Österlund tillsammans med nye ordföranden (oklart vem). Medlemmen Åke Andersson 
erbjöd sig att tillsammans med gruppen Pivo underhålla med musik. 

- Alenka ombeds ordna (bok)gåva till dagens föredragshållare Maria Johansson. 

12. Kommande möte 
Nästa styrelsemöte är den 10/3 i samband med föredraget om invasiva växter. 

 13. Mötet avslutas 

Pehr tackade mötesdeltagarna och avslutade mötet. 
 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Lars Klasén 

 

 

Justeras: 

 

 

 

Lars Ljungdahl   Anne Kawecki 


